
Protokół nr BRG.0012.8.4.2023 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

społecznej i Sportu 

Rady Gminy Białe Błota  

w dniu 24 kwietnia 2023r. o godz. 10.00 

Komisja w składzie:  

Przewodnicząca Komisji - radna Karolina Lachowicz 

Członek Komisji - radny Zbigniew Moroz  

Członek Komisji - radny Jacek Krzyżanowski  

dokonała wizyty kontrolnej w placówkach świetlicowych oraz bibliotekach 
na terenie Gminy Białe Błota.  

Gminne Centrum Kultury  w Białych Błotach.  

Spotkanie z Dyrektor Gminnego Centrum Kultury – Panią Violettą 

Drążkowską. Wizytację rozpoczęto od  zwiedzenia pomieszczeń budynku 

Gminnego Centrum Kultury. Komisja zapoznała się z materiałem 

przygotowanym przez Dyrektor placówki odnośnie spraw bieżących, 

trwających w placówce pracach modernizacyjnych i wykończeniowych 

oraz najpilniejszych potrzeb placówki. Pani Dyrektor wskazała na ważną 

kwestię - wsparcie finansowe w tym trudnym okresie dla kultury. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości, dokonała jednomyślnego 

głosowania popierającego działania mające na celu usprawnienie 

placówki, jej działalność (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz 

Zbigniew, radny Jacek Krzyżanowski)  

Świetlica wiejska Łochowice  

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja była placówka w 

Łochowicach. Komisja obejrzała budynek oraz zapoznała się z 

przygotowanym materiałem odnośnie spraw bieżących oraz 

najpilniejszych potrzeb placówki.  

Komisja wnioskuje o remont placówki. Komisja zwraca uwagę na 

konieczność naprawy dachu (liczne zacieki na suficie). 



Komisja dokonała jednomyślnego głosowania popierającego działania 

mające na celu usprawnienie placówki, jej działalność (ZA- radna 

Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew, radny Jacek Krzyżanowski).  

Komisję opuścił Radny Jacek Krzyżanowski. 

Świetlica wiejska Łochowo  

Następnie Komisja udała się do placówki w Łochowie.  

Komisja obejrzała świetlicę, bibliotekę, zapoznała się z materiałem 

przygotowanym przez Panią Dyrektor odnośnie spraw bieżących oraz 

najpilniejszych potrzeb placówki. Pani Dyrektor wskazała działania, 

prowadzące do rozwoju usług bibliotecznych oraz kadry bibliotecznej 

(wzbogacenie zasobów, zakup nowości czytelniczych, zatrudnienie 

pracownika).  

Komisja przyjęła informację do wiadomości, dokonała jednomyślnego 

głosowania popierającego działania mające na celu usprawnienie 

placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew)  

Świetlica wiejska Lisi Ogon 

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja była placówka świetlicowa 

w Lisim Ogonie. Komisja obejrzała budynek oraz zapoznała się z 

materiałem przygotowanym odnośnie spraw bieżących oraz 

najpilniejszych potrzeb placówki.  

Komisja zwraca się z prośbą o dokonanie analizy pod względem 

możliwości przeprowadzenia modernizacji placówki, niezbędnych prac 

remontowych – stan obiektu nie jest zadawalający (m. in. zacieki na 

suficie, lodówka) - ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew. 

Świetlica wiejska Ciele 

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja była placówka w Cielu. 

Komisja obejrzała budynek oraz zapoznała się z przygotowanym 

materiałem odnośnie spraw bieżących oraz najpilniejszych potrzeb 

placówki.  

Komisja zwraca uwagę na konieczność wykonania drobnych prac – 

odświeżenie ścian - ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew. 

 



 

Świetlica wiejska Zielonka 

Ostatnim obiektem, który odwiedziła Komisja podczas posiedzenia 

wyjazdowego była świetlica wiejska w Zielonce. Komisja obejrzała 

budynek oraz zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Panią 

Dyrektor odnośnie spraw bieżących oraz najpilniejszych potrzeb placówki 

(drobne prace remontowe – odświeżenie ścian).  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości, dokonała jednomyślnego 

głosowania popierającego działania mające na celu usprawnienie 

placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew). 

     

 Komisja podczas wyjazdowego posiedzenia miała możliwość 

przeanalizowania wniosków Pani Dyrektor odnoszących się do potrzeb 

wizytowanych placówek, jak również oceny tego co wymaga 

natychmiastowych działań, jakie nakłady finansowe powinny zostać 

poniesione na utrzymanie w dobrym stanie technicznym świetlic wiejskich, 

jakie są plany na najbliższe miesiące 2023r. w kontekście możliwości 

finansowych Gminnego Centrum Kultury oraz pozyskiwanych środków z 

działalności, a także bloki zajęć prowadzone przez Gminne Centrum 

Kultury w poszczególnych placówkach.  

 

Zakończenie Posiedzenia godz. 14.30 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia , Pomocy Społecznej I Sportu 

Karolina Lachowicz 

 


